
 
 
 

Landsbylauget for Smøl 
Bestyrelsesmøde torsdag den 11/1 2024 kl. 19.00 i Smøl 
Deltagere; Ingebeth, Aage, Jørn, Anne Marie, Yvonne. Webmaster Brian. 
Referat. 
 
Dagsorden: 
 
 

• Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
-Var ikke muligt da der ikke var fremlagt et referat endnu. 

 
• Siden sidst- juletræer – julefrokost 

-Juletræerne er nu taget ned og kørt væk. For første gang havde byen 2 juletræer, 
og det blev modtaget posi@vt. 
Smøl Julefrokosten blev aBoldt 1. søndag i advent og var også denne gang 
utroligt hyggeligt, og vil med sikkerhed blive aBoldt igen i år. 
 

 
• Indkøb af buskrydder og hus <l vores grejbank 

-Jørn har indhentet @lbud på en buskrydder, deEe er med alt @lbehør, og bliver 
købt for de midler der er modtaget af Nordea fonden. 
Der arbejdes på at finde en samlet placering @l Grejbanken, bestyrelsen arbejder 
videre med forskellige løsninger. 

 
• Bookingsystem 

-Brian fremlagde oplæg @l et bookingsystem @l vores Grejbank, deEe vil blive 
@lgængelig på smoel.dk, hvordan deEe kommer @l at virke, vil blive lagt op på 
Smølcitys Facebook side, her vil det også fremgå under hvilke vilkår lånene vil 
være. 

 
• Fastelavn 

-Sidste år blev arrangering af Fastelavn lagt op @l de enkelte børnefamilier, da der 
har været meget lav @lslutning de seneste år, sidste år blev der ikke aBoldt 
Fastelavn. 
Igen i år vil det være op @l børnefamilierne at arrangere Fastelavn, hvis der er 
opbakning omkring aBoldelse, vil der flere gerne bage @l arrangementet. 

 



• Brobygning mellem lokale og <lflyAere 
-Som nævnt @dligere kører der et pilotprojekt om integra@on af @lflyEere på 
Broagerland. 
Landsbylaugene på Broagerland arbejder sammen om deEe projekt, som er 
blevet posi@vt modtaget. 
Ideen er at skabe bedre kontakt mellem de lokale og @lflyEerne. 
Mandag 15/1 holdes der møde i Skelde, kl. 19, hvor alle er velkommen. 
Der aBoldes en ”hyggedag” på Broagerhus søndag 25 februar, @dspunkt kommer 
snarest, men der arbejdes på @dspunkt mellem kl. 14-16 (17), der vil komme 
invita@on med alle oplysninger. 
 

 
• Emner vi skal arbejde med: 

 
• Bump se svar 

-Svar fra kommunen er lagt på Facebook 
 

• Bord ved bænken overfor Joan – Jørn, Jesper og Aage 
-DeEe bliver der set på i løbet af foråret. 
 

• Skilt ved bænken i parken – Ingebeth 
-Ingebeth er i gang, input omkring info man ønsker der skal stå på skiltet er 
velkommen. 
 

• Andet 
 
-Der ligger en invita@on @l Nytårskur i Landsforum 22. januar for 
bestyrelsesmedlemmer , seneste @lmelding er 15. januar. 
 
-Bænken ved Vemmingbund på Sønderborg siden, forsvandt under 
stormfloden, dukkede op i en sommerhushave. Vemmingbund vil gerne have 
den sat op igen, den bliver eYerset og sat op igen. 
 
 

• Evt. 
 
Indkaldelse Dl næste møde kommer i god Dd. 
 
 
Referent Tommi 

 
 


